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Interpelacja  

W Sprawie:  Inwestycji Projekt wraz z realizacją łącznik ul . Smardzewskiej z Babimojską 

Proszę o informację na jakim etapie jest w chwili obecnej inwestycja w rejonie ul. SMARDZEWSKIEJ 

Kto ją będzie realizował ? ZDM , PiM ? 

Jaki jest harmonogram prac. 

 

 

 

                                                                                                                                                  Z poważaniem  

                                                                                                                                            TOMASZ STACHOWIAK  

                                                                                                                                            Radny Miasta Poznania 


